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Příští jednání: 23.6.2015 
 

1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 

zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 12.5.2015, 

 

II. s o u h l a s í 

s pořízením systémů a služeb pro GPS sledování vozidel provozovaných Městem Kutná Hora, 

III. u k l á d á 

kanceláři tajemníka připravit vše potřebné pro pořízení systémů a služeb pro GPS sledování vozidel 

provozovaných Městem Kutná Hora. 

 

nebo 

 

II. n e s o u h l a s í 

s pořízením systémů a služeb pro GPS sledování vozidel provozovaných Městem Kutná Hora. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Konsolidace ICT 
Ladislav Čermák informoval komisi o stavu a průběhu realizace zakázky na konsolidaci ICT z 

prostředků IOP. Realizace probíhá hladce, v souladu s časovým harmonogramem. Spuštění 

provozu IS pro městskou policii se předpokládá do konce května. Komise bude proces dále 

sledovat. 

2. Rodný dům Dačického – pořízení IT 
Radim Fedorovič informoval o definitivním oddělení zakázky na pořízení IT od zakázky na 

pořízení mobiliáře (jak doporučovala komise). Ladislav Čermák informoval o tom, že bude 

možné využít propojení optickou sítí s dalšími budovami města a tedy využít i společné 

internetové připojení. Komise bude proces dále sledovat. 

3. Máme rádi Kutnou Horu 
Ladislav Čermák informoval komisi o dokončení příprav webu projektu Máme rádi Kutnou 

Horu. Po technické stránce vše hotovo, nyní se vkládá obsah, po vložení bude web zveřejněn. 

4. Menu 
Ladislav Čermák informoval o stavu webu pro zobrazování denních menu (pro restaurace k 

dispozici zdarma). Web je v zásadě připraven, zatím neobsahuje data. Ladislav Šorčík 

upozornil, že ještě chybí aplikační rozhraní pro mobilní aplikace. Aleš Kerner doporučil v 

první řadě aktivně oslovovat restauratéry (může zajistit OCRM MÚ) a teprve po vložení 



dostatku nabídek propagovat pro veřejnost (aby návštěvníky neodradila absence obsahu). 

5. Otevřená města 
Lukáš Jelínek informoval o projektu Otevřená města, který společně založila některé města a 

městské části v ČR (Praha, Brno, Ústí nad Labem apod.). Cílem projektu je společný postup 

měst v oblasti ICT, především společné zajišťování vývoje softwaru pro města. Komise 

pověřila Lukáše Jelínka navázáním komunikace s administrátory projektu ohledně možností 

spolupráce. Kutná Hora může v blízké době do projektu nabídnout software pro zobrazování 

menu restaurací (projednávaný v předchozím bodě). 

6. Zveřejňování zakázek 

Radim Fedorovič informoval o tom, že RM nyní analyzuje metodiku města pro veřejné 

zakázky. Poté bude jednat o tom, jak v této záležitosti dále postupovat a vyjádří se k tomu i 

komise, které se této věci v minulosti již věnovala. 

7. Návrhy na dotační řešení problémů 
Komise projednala žádost z RSK SČK ohledně návrhů možných projektů řešících potřeby 

města, které by se daly (bude-li příležitost) financovat z dotací. Na základě analýzy stavu ICT a 

již realizovaných i probíhajících projektů (především TC a konsolidace ICT) komise 

identifikovala dvě významné oblasti, které by se daly touto cestou řešit: 

a) Telefonní ústředna s využitím VoIP – sloužila by jak pro město samo, tak pro jeho 

příspěvkové organizace. Využitím internetové telefonie (VoIP) by spolu mohly zdarma 

telefonicky komunikovat veškeré městské lokality (včetně všech PO), které mají k 

dispozici internetové připojení (tzn. v podstatě všechny). Pro nově přidávané nebo 

přemísťované telefonní přístroje by nebylo nutno přivádět telefonní vedení tam, kde by 

byla k dispozici počítačová síť. 

b) Modernizace zabezpečovacích systémů včetně PCO. Aktuální stav zabezpečovací techniky 

města je v různé fázi zastarání, připojování nových moderních prvků je často komplikované 

a neumožňuje využívat všech možností těchto prvků. 

8. GPS sledování vozidel 
Komise projednala zprávu Bc. Rudolfa (OVV MÚ) k dřívějšímu návrhu na zavedení sledování 

vozidel města. Komise setrvává na svém původním stanovisku z 10.2.2015 a vyzývá RM, aby 

návrh schválila k realizaci nebo zamítla. 

9. Nové weby města 
Vzhledem k nepřítomnosti Přemysla Urbana, který zpracovával technickou specifikaci,  

rozhodovala komise za situace, kdy nemohla získávat případné doplňující informace ke 

specifikaci. Už na základě samotné specifikace však členové konstatovali, že v materiálu chybí 

řada důležitých věcí, a to v některých případech i ty, na které dříve výslovně upozorňovali. Po 

delší diskusi došla komise k tomu, že pro zajištění úplnosti specifikace v rozumném čase bude 

nezbytné zadat dopracování specializované firmě. Tato firma bude vybrána v poptávkovém 

řízení. IT oddělení společně s členy komise provede do 19.5. průzkum trhu, následně se 

provede poptávkové řízení a vybere se uchazeč, který technickou specifikaci vypracuje, s 

využitím aktuální podoby specifikace a všech požadavků a připomínek, které do ní mají být 

ještě zapracovány. 

10. Různé 
Zápis ze společné schůze komisí IT a kulturní (KK) pořídil předseda KK. Zápis byl podroben 

připomínkování oběma komisemi a následně předán KK do RM. 

 

 

 

 

 

 



3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Komise se shodla na tom, že by se měla RM jednoznačně vyjádřit k návrhu na instalaci GPS sledování 

do aut – tedy s ním buď vyslovit souhlas nebo nesouhlas. Proto jsou v části 1) tohoto zápisu 

připraveny dva variantní návrhy bodů usnesení, které však vyjadřují především věcnou podstatu a 

mohou být tedy přizpůsobeny procesům v rámci městského úřadu. 

4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 548/15 k zápisu komise pro rozvoj informačních technologií  
Rada města I. b e r e n a v ě d o m í  

zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 12.5.2015, 

II. s o u h l a s í 

s pořízením systémů a služeb pro GPS sledování vozidel provozovaných Městem Kutná Hora s 

realizací od 1. 1. 2016 

III. u k l á d á 

kanceláři tajemníka připravit vše potřebné pro pořízení systémů a služeb pro GPS sledování vozidel 

provozovaných Městem Kutná Hora. 

Zodpovídá : p.Hobl, tajemník MÚ      Termín : 30.12.15 

 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:  L. Čermák 

Elektronicky ověřil: Mottl, Koubský, Kerner, Moravčík, Šorčík, Čermák, Baťha, 

Fedorovič 
 


